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Protokols Nr. 9/24  

2024.gada 13.novembrī 

Norises vieta: Pils iela 2, Smiltenē  

 

Sēde sasaukta: Plkst. 18.00 

 

Vada: Iedzīvotāju padomes (turpmāk – Padome)  priekšsēdētājs Kristaps Kalniņš 

Piedalās: Padomes locekļi: Dzintra Cīrule, Velga Mālkalne, Elīna Kubuliņa - Vilne, Sarmis Zauska, Mārīte Miezīte 

Darba kārtībā: 

 
1. Informācija par Jāņukalna teritorijas talku un plānotajām darbībām.  
2. Informācija par 18. novembra pasākumu organizēšanu Smiltenes pilsētā. 
3. Smiltenes pilsētas iedzīvotāju padomes pārstāvniecība forumā: “Iedzīvotāju padomes: kopienas balss un palīgs 

pašvaldības izaugsmei” Rīgā, 22.11.2024. 

4. Smiltenes iedzīvotāju padomes logo veidošana un izmantošana. 

5. Smiltenes iedzīvotāju padomes pārstāvniecība 18. novembrī veidojot savu spēka zīmi Vecā parka estrādē. 

6. Plānoto tikšanos ar iedzīvotājiem un Smiltenes novada pašvaldības darbiniekiem, nozaru speciālistiem, 

organizēšana 2025. gadam.  

7. Dažādi 
 

Sēdes gaita: 

1. Kristaps Kalniņš informē par notikušo sanāksmi 13.novembrī pašvaldībā par Jāņukalna teritorijas 

atjaunošanas projekta virzību, veicamo darbu sarakstu, laika grafikiem un 9.novembrī notikušās talkas 

izvērtējumu. Nākošais plānotais darbs – sabiedriskās apspriešanas organizēšana par koku izciršanu 

skatītāju zonā (18 koki, pāraugušas priedes, bojāti lapu koki) un ap skatuvi (10 koki - nokaltuši, bojāti). 

Sabiedriskās apspriešanas sanāksme tiks rīkota 11.decembrī plkst.18.00 Pils ielā 2, sanāksmju zālē. Ziemas 

periodā ir plānoti koku izciršanas darbi. 21.11.2024. sasauktajā domes sēdē tiks izskatīts lēmumprojekts 

par sadarbības līguma slēgšanu ar nodibinājumu “Alūksnes un Apes novada fonds”, kura uzdevums un 

atbildība būs ziedojumu akciju organizēšana. 

Padomes locekļi dalās iespaidos par talku. 

Uz talku bija pulcējušies daudz dažādu vecumu pilsētnieku. Talcinieku daudzums un darba spars ļāva 

ieplānoto - skatītāju zonas solu virsmu demontāžu veikt stundas laikā un izdarīt arī turpmāk plānoto – 

skatuves grīdas demontāžu.  

Pēc padarītā darba talcinieki baudīja turpat vārītu zupu. 

Izskan pārdomas par vēl nesavāktajām lapām. K. Kalniņš informē, ka līdz 30.novembrim Jāņukalns būs 

sakopts un tīrs, jo lapu izvešanai pilsētā ir darbu grafiks, tāpat tiks izvesti demontētie skatuves grīdas dēļi un 

brusas uz Smiltenes novada pašvaldības katlu māju Bilskas ciematā. 

Mārīte Miezīte informē par talkas aicinājuma un atspoguļošanas skatījumu skaitu Padomes kontā Facebook. 

Pirms talkas ar to dalījušies vairāki lietotāji, talkas laikā un pēc video un attēlu ievietošanas skatījumu skaits 

palielinājās līdz 17 tūkstošiem. Aktuālas informācijas ievietošana FB kontā ir palielinājusi sekotāju skaitu 

Padomes darbībai. 
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Arī pēc talkas vairāki iedzīvotāji pienāca pie padomes cilvēkiem, lai izteiktu savus priekšlikumus un 

vēlējumus darbu turpināt, lai Jāņukalns ieņemtu savu nozīmi Smiltenes un smilteniešu dzīvē. 

2. 2024.gada 12.novembra domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgajā komitejā tika izskatīts 

Padomes ierosinājums par aktivitāšu organizēšanu pilsētā 18.novembrī, lai pilsētnieki un viesi sajustu šīs 

dienas nozīmīgumu un varētu valsts svētkus svinēt pilsētā kopā ar ģimenēm. Šobrīd 18.novembrī Smiltenē 

tradicionāli tiek organizēts novada apbalvojumu pasniegšanas pasākums. Tā organizēšana Smiltenes 

Kultūras centrā prasa novada Kultūras un tūrisma pārvaldes un Kultūras centra darbinieku iesaisti, līdz ar 

to, neatliek resursu vēl citu pasākumu organizēšanu tieši Smiltenes pilsētas iedzīvotājiem. Komitejas sēdē 

no Padomes piedalījās K.Kalniņš, M.Miezīte, S.Zauska, V. Mālkalne un E.Kubuliņa – Vilne. Uz komitejas 

sēdi padome bija uzaicinājusi laikraksta “Ziemeļlatvija” korespondenti S.Pētersoni.  Sēdes laikā notika ļoti 

spraigas diskusijas par šo tēmu, viedokļi bija dažādi. Komitejas priekšsēdētāja I.Ērgle ierosināja pēc šī 

gada 18.novembra izvērtēt Smiltenē notiekošās aktivitātes, lai saprastu, kā turpmāk organizēt pasākumus 

tā, lai kvalitatīvi varētu notikt divi pasākumi ar atšķirīgiem mērķiem. 

Pārrunājot komitejas sēdi arī Padomes sanāksmē notika aktīva diskusija. Tika atbalstīta Elīnas Kubuliņas – 

Vilnes ideja par iedzīvotāju aptaujas organizēšanu, lai mums ir iedzīvotāju viedoklis pēc šī gada 

18.novembra aizvadīšanas.  

Velga Mālkalne piedāvāja trīs jautājumu ar izvēles atbildēm par 18.novembra atzīmēšanu Smiltenē. Mārīte 

Miezīte sagatavos aptauju un ievietos Padomes FB kontā. Iegūtās atbildes tiks izmantotas kā smilteniešu 

balsojums par norisēm savā pilsētā. 

3. Kristaps Kalniņš īsi informē par aicinājumu 22.novembrī piedalīties forumā “Iedzīvotāju padomes: 

kopienas balss un palīgs pašvaldību izaugsmei” Rīgā. Uz to kopā ar pārstāvjiem no citām novada 

Iedzīvotāju padomēm un pašvaldības dosies K.Kalniņš un S.Zauska. 

4. Mārīte Miezīte pastāsta par nepieciešamību izstrādāt Padomes logo kā identitātes zīmi. Tas nepieciešams 

gan sociālajos medijos, gan arī pašiem pārstāvot sevi kā padomes locekļus dažādās aktivitātēs. Mārīte 

pastāsta par jau izdarīto un pamato savas idejas. Padome vienojas, ka simbolam ir jāatspoguļo Padomes 

darbība pēc būtības un atgriežas pie pirmajā sanāksmē diskutētā par padomes nozīmi un lomu, un izvirza 

ideju par tiltu, kas palīdz satikties iedzīvotājiem un pašvaldībai. Mārīte izstrādās logo ideju, lai varētu 

pabeigt logo izveidi un to turpmāk izmantot. 

5. Kristaps Kalniņš aicina iesaistīties pašvaldības Saimnieciskās nodaļas speciālistes Unas Raiskumas 

organizētajā norisē 18.novembrī Vecajā parkā “Mana spēka zīme”.  Pēc svētku koncerta Kultūras centrā uz 

to aizies un pievienos padomes sveces – Dz.Cīrule un V.Mālkalne. 

6. Tiek aktualizēts jautājums par tikšanos organizēšanu ar pašvaldības darbiniekiem un nozaru speciālistiem 

Padomes sanāksmēs 2025.gadā. V.Mālkalne ierosina turpmāk publicēt Padomes plānoto sanāksmju darba 

kārtības Padomes FB kontā un aicināt iedzīvotājus piedalīties gan sanāksmēs, gan organizētajās tikšanās 

reizēs. Par šo ideju domājuši arī pārējie Padomes locekļi. Jāplāno tikšanās ar Smiltenes vidusskolas 

direktori un Skolas padomi un vecākiem, Finanšu nodaļas vadītāju, pašvaldības Policijas vadītāju, 

izpilddirektoru, NKUP vadītāju, jaunās Smiltenes saimnieciskās pārvaldes vadītāju, kad sāks darboties, ar 

Smiltenes Kultūras centra vadītāju, Smiltenes Sarkanā Krusta slimnīcas vadītāju un Sociālās nodaļas 

vadītāju. 

Sēdē pieņemtie lēmumi: 

- Iesaistīties un aicināt iedzīvotājus piedalīties sabiedriskajā apspriešanā par  koku ciršanu Jāņukalna 

teritorijā 11.decembrī, kā arī sūtot savus priekšlikums. 

- Izstrādāt un organizēt iedzīvotāju aptauju par Valsts svētku svinēšanu Smiltenē Padomes FB kontā. 
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- Padomei iesaistīties akcijā “Mana spēka zīme”18.novembrī Vecajā parkā.  

Nākošā Iedzīvotāju padomes sēde tiks sasaukta 2024.gada 4.decembrī, plkst.18.00 Pils ielā 2, Smiltenē. 

Sēde tiek slēgta plkst.19.30 

 

Padomes priekšsēdētājs    

/paraksts/ Kristaps Kalniņš 

 

 

Datums skatāms laika zīmogā 

 

 

 

 


